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Hei!  
 
Eg stiller dette grunngjevne spørsmålet til kommunestyret 11/6-20 : 
 
Fleire innbyggara eg har vore i kontakt med, klagar over ei til tider voldsom motorsykkelkjøring på 
kvelds-og nattestid. Dette gjeld spesielt rundt Nesodden og i Hagaåstunellen, og Bjørkheims-
Ådlandsområdet. Det er så gale at folk våknar om nettene av bråket og kjøring i svært høg fart.  
 
Er det tiltak som kan settast inn for å redusera dette? Ta kontakt med politikontakten? Fleire 
kontrollar? Oppsøkande verksemd?  
 
Me har ingen å mista.  
 
Anja Elisabeth Gjerde Markhus 
Bygdalista 
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